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Protokół Nr II/14 

 
          z sesji Rady Gminy Gnojno, odbytej w dniu 29 grudnia 2014 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Gminy w Gnojnie. 
W sesji, zgodnie z załączonymi listami obecności, wzięło udział 15 radnych (radny 
Kazimierz Ziółkowski od godz. 9.50), sołtysi oraz: 
- Pani Bożentyna Pałka – Koruba      - wojewoda świętokrzyski (w części obrad), 
- Pan Zbigniew Janik       - wójt gminy, 
- Pan Piotr Bębas                                - sekretarz gminy, 
- Pan Mariusz Grunt                           - prawnik, 
- Pani Maria Małasińska                 - podinspektor ds. księgowości budżetowej (w 
części obrad), 
- Pan Sebastian Kiciński                   - podinsp. ds. przygotowania i realizacji projektów 
(w części obrad). 
        Otwarcia drugiej sesji w kadencji 2014-2018 dokonał przewodniczący rady – 
radny Stanisław Wcisło. Powitał wszystkich uczestników obrad, stwierdził kworum 
wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał i poinformował, że podczas 
sesji zostanie powołana Rada Społeczna SP ZOZ, która zbierze się na swoim 
pierwszym posiedzenie w przerwie między obradami. Kontynuując odczytał 
proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Gnojno na lata 2014-2035. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2014 rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gnojnie. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup przez Gminę Gnojno 

posiadania samoistnego nieruchomości w miejscowości Kostera. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy najmu lokalu. 
9. Odpowiedzi na interpelacje radnych i wolne wnioski. 
10. Zakończenie sesji. 

Za przedstawionym porządkiem obrad głosowało 14 radnych. 
 
Do punktu 2-go. 
 
        Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
        W sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji odbyły się dwa głosowania. 
„Za” przyjęciem protokołu bez czytania głosowało 13 radnych, 1 radny „wstrzymał 
się” od głosu. 
Ponieważ radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu z poprzedniej sesji 
przeprowadzono głosowanie jawne nad jego przyjęciem. „Za” głosowało 13 radnych, 
natomiast 1 radny „wstrzymał się” od głosu. 
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Do punktu 3-go. 
 
         Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 
          Sprawozdanie za okres od 02.12.2014 r. do 29.12.2014 r., stanowiące załącznik 
do protokołu, przedłożył pan Zbigniew Janik – wójt gminy. 
          Po odczytaniu sprawozdania pan przewodniczący poinformował, że przed sesją 
budżetową sołtysom zostanie przekazany wykaz zadań inwestycyjnych planowanych 
do realizacji w 2015 roku. 
 
Do punktu 4-go. 
 
          Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Gnojno na lata 2014-2035. 
         Z projektem uchwały w przedmiotowej sprawie zapoznała uczestników sesji pani 
Maria Małasińska. Pani podinspektor przedstawiając załącznik nr 2 do uchwały 
stwierdziła m.in., że zmianie uległy przede wszystkim dochody majątkowe i dodała, że 
WPF koreluje ze zmianami w budżecie gminy na 2014 rok w zakresie dochodów i 
wydatków. 
         Po przedłożeniu projektu radny Stanisław Wesołowski wnioskował o przyjęcie 
uchwały w proponowanej wersji. 
W związku z powyższym przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod 
głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 14, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała  Nr II/9/14 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 
 
          Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gnojno na 2014 rok. 
          Analogicznie jak w punkcie 4 projekt uchwały w sprawie, o której mowa wyżej, 
wraz z uzasadnieniem odczytała pani podinspektor ds. księgowości budżetowej. 
Następnie wspólnie z radną Marią Woźniak dokonały wnikliwej analizy załączników 
do uchwały, zarówno po stronie dochodów jak i wydatków, które uległy zmniejszeniu 
o kwotę 966.099,00 zł. 
          Kwestię zmniejszenia o kwotę 47.355 zł wydatków budżetowych  na zadanie 
inwestycyjne roczne związane z opracowaniem zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Gnojno celem dostosowania do 
nowych regulacji prawnych wyjaśnił pan prawnik. Stwierdził m.in., że uchwalenie 
studium nie jest sprawą prostą i często nie zależy ani od zamawiającego ani od 
wykonawcy, tylko od organów uzgadniających. W tej samej sprawie wypowiedział się 
pan Sebastian Kiciński. Oznajmił m.in. że, jak wynika z jego wiedzy, wykonawca nie 
wywiązał się z podpisanej umowy w terminie z powodu braku uzgodnień z 
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Kielcach. Kontynuując dodał, że 
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nie zna szczegółów na ten temat, ponieważ nie jest osobą merytorycznie 
odpowiedzialną za opracowanie tego dokumentu. 
Z uwagi na ważkość poruszanego zagadnienia wiceprzewodnicząca rady – radna 
Maria Woźniak – wnioskowała o wprowadzenie zadania do projektu budżetu gminy 
na 2015 rok - załącznik Nr 4 – „Zadania inwestycyjne roczne”. 
W związku z brakiem pytań i uwag do przedłożonego materiału przewodniczący rady 
poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr II/10/14 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 
 
           Podjęcie uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Gnojnie. 
          Zagadnienie zreferował sekretarz gminy,  przytaczając akapit z uzasadnienia, z 
którego wynika, że ustawa o działalności leczniczej nakłada na podmiot tworzący 
Samodzielny Publiczny ZOZ obowiązek powołania rady społecznej, która będzie jej  
ciałem inicjującym i opiniodawczym, a także organem doradczym SP ZOZ-u. 
Kadencja rady trwa 4 lata a jej przewodniczącym jest wójt gminy. W związku z 
zaistniałymi zmianami - zarówno w składzie osobowym rady gminy, jak i na 
stanowisku wójta – zaszła konieczność powołania nowej rady, która liczy 5 członków. 
Kandydatów do Rady Społecznej SP ZOZ zgłosili: 
- radny Marian Okraj – radnego Stanisława Wcisło (kandydat wyraził zgodę), 

- radny Tomasz Pasternak – radnego Gustawa Trelińskiego (kandydat wyraził 

zgodę), 

- radny Wincenty Krawczyk – radną Bożenę Segdę (kandydatka wyraziła zgodę), 

- radny Stanisław Wcisło – radną Marię Woźniak (kandydatka wyraziła zgodę). 
Po zgłoszeniu kandydatów sekretarz gminy wyjaśnił, że zgodnie ze statutem SP ZOZ 
radna Bożena Segda nie może być członkiem rady społecznej, ponieważ jest 
pracownikiem zakładu.  
Wobec powyższego odbyło się głosowanie jawne (imienne) na 3 pozostałymi 
kandydaturami. 
Wyniki głosowania: 
- „za” kandydaturą Stanisława Wcisło głosowało 8 radnych, „wstrzymało się” od głosu 
– 7; 
- „za” kandydaturą Gustawa Trelińskiego głosowało 15 radnych, 
- „za” kandydaturą radnej Marii Woźniak głosowało 15 radnych. 
Po głosowaniu sekretarz gminy – pan Piotr Bębas – odczytał projekt uchwały w 
sprawie powołania Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Gnojnie wraz z uzasadnieniem. 
Wyniki głosowania jawnego nad uchwałą: „za” – 15, „przeciw” – 0, 

„wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr II/11/14 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

Po podjęciu uchwały przewodniczący ogłosił 40-minutową przerwę w obradach. 
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Do punktu 7-go. 
 
           Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup przez Gminę Gnojno 
prawa posiadania samoistnego nieruchomości w miejscowości Kostera. 
           Przedmiotową kwestię wyjaśnił sekretarz gminy. Stwierdził m.in., że w dniu 7 
listopada 2014 r. rada gminy podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na objęcie 
w posiadanie samoistne przez Gminę Gnojno nieruchomości w miejscowości Kostera 
na której powstał rów kryty, który odwadnia część tej miejscowości. Wykonując 
uchwałę pani wójt poczyniła kroki zmierzające do zawarcia aktu notarialnego. 
Niestety, ale pani notariusz zakwestionowała podjętą wówczas uchwałę twierdząc, że 
zawiera braki. W związku z tym został przygotowany nowy projekt uchwały, który 
spełnia wymogi konieczne do zawarcia aktu. 
          Następnie w tej samej sprawie głos zabrał pan prawnik. Oznajmił, że samoistni 
posiadacze nie mogą się uwłaszczyć w myśl przepisów ustawy o gospodarce 
nieruchomościami, ponieważ działka, która jest w ich posiadaniu, jest za mała. 
Dlatego nie mogą zbyć nieruchomości, tylko przenieść prawa własności na rzecz 
gminy. Pan prawnik kontynuując podkreślił, że uchwała procedowana przez 
poprzednią radę nie została zakwestionowana przez wojewodę oraz zaznaczył, że 
uregulowanie tej sprawy jest konieczne. Kończąc stwierdził, że po zakupie przez 
Gminę Gnojno, w drodze negocjacji, prawa posiadania samoistnego zostanie złożony 
wniosek do Sądu Rejonowego w Busku – Zdroju o stwierdzenie nabycia własności 
nieruchomości przez zasiedzenie. 
        Radny Krzysztof Samburski zam. Kostera poinformował, że przedmiotowa 
działka przylega do placu szkolnego a właściciele samoistni, ze względu m.in. na 
podeszły wiek, wyrazili zgodę  na sprzedaż praw posiadania na rzecz Gminy Gnojno. 
Pan radny podkreślił, że uregulowanie tej sprawy jest niezwykle istotne dla wszystkich 
mieszkańców wsi Kostera. 
       Pan przewodniczący zabierając głos w tym temacie skonstatował, że jest ze 
wszech miar zasadne aby gmina była właścicielem tej działki. 
       Pan wójt wyjaśniając sprawę podjęcia nowej uchwały nadmienił, że aby zawrzeć 
akt notarialny forma uchwały musi być dostosowana do wymagań notariusza. 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem odczytał sekretarz gminy – pan Piotr Bębas. 
Potem odbyło się głosowanie jawne nad jej przyjęciem. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr II/12/14 wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 8-go. 
 
          Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 
bezprzetargowym umowy najmu lokalu. 
          Z projektem uchwały w sprawie, o której mowa wyżej, zapoznał uczestników 
sesji sekretarz gminy. Następnie dodał, że od 3 lat w ramach kontraktu z NFZ w 
Ośrodku Zdrowia w Gnojnie działa gabinet fizjoterapii, cieszący się bardzo dużym 
zainteresowaniem wśród mieszkańców gminy. Ponieważ zawarta umowa obowiązuje 
do 31 grudnia 2014 roku, najemcy zwrócili się do pani dyrektor o przedłużenie umowy 



5 

 

na okres 5 lat, tj. od 01.01.2015 r. do 31.12.2019 r. Aby pani dyrektor mogła zawrzeć 
umowę w trybie bezprzetargowym potrzebna jest pozytywna opinia Rady Społecznej 
SP ZOZ, która jest jest zawarta w protokole Nr 3/14, oraz zgoda rady gminy w formie 
uchwały. 
Od tej pory w obradach uczestniczyła wojewoda świętokrzyski - pani Bożentyna Pałka 

- Koruba. 
Radny Marian Okraj zabierając głos oznajmił, że podjęcie uchwały jest 
bezdyskusyjne, ponieważ gabinet, o którym mowa, jest mieszkańcom gminy 
potrzebny. 
W związku z brakiem dalszych pytań – przewodniczący rady poddał projekt uchwały 
pod głosowanie. 
Wyniki głosowania jawnego: „za” – 15, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 0. 

Uchwała Nr II/13/14 wraz z uzasadnieniem – w załączeniu. 

 

Do punktu 9-go. 
 
           Odpowiedzi na interpelacje radnych i wolne wnioski. 
           W tym punkcie porządku obrad pani sołtys Maria Jabłońska poruszyła problem 
śliskich dróg. W związku z tym zwróciła się do pana wójta z prośbą o interwencję w 
Powiatowym Zarządzie Dróg w Busku-Zdroju, aby respektowali sygnały 
przekazywane w tej sprawie przez sołtysów.    
Pan wójt stwierdził, że pan wicestarosta, który mimo zaproszenia nie przybył na 
dzisiejszą sesję, zostanie poinformowany o problemie podniesionym przez panią 
sołtys. 
           Ponieważ obrady sesji zaszczycił niecodzienny gość – wójt gminy – pan 
Zbigniew Janik wręczył pani wojewodzie bukiet kwiatów i podziękował za 
wieloletnią, owocną współpracę oraz osobistą pomoc okazywaną przy realizacji 
inwestycji drogowych. Licząc na dobrą współpracę życzył Jej zdrowia, powodzenia 
oraz wszystkiego, co najlepsze w Nowym Roku.     
           Pani wojewoda, zabierając głos, pogratulowała radnym zaufania społecznego, 
jakim obdarzyli ich obywatele tej gminy, powierzając mandat na kolejną kadencję. 
Kontynuując swoją wypowiedź podkreśliła, jak ważną rolę odgrywają sołtysi, będący 
gospodarzami najmniejszych jednostek organizacyjnych, gdzie najlepiej widać, co jest 
potrzebne i w jaki sposób rozwiązywać codzienne problemy.   
Potem pani wojewoda poinformowała, że w ostatnich latach udało się znacznie 
zwiększyć budżet na tzw. „schetynówki” i inwestycje związane z likwidacją różnych 
klęsk żywiołowych, który w roku 2014 wyniósł ponad 70 mln złotych.  
Kończąc życzyła, aby w gminie działo się jak najlepiej oraz żeby, mimo 
niewystarczających środków na wszystkie potrzebne inwestycje, udało się uchwalić 
realny budżet na 2015 rok.  
Następnie podziękowała za zaproszenie a na nadchodzący rok życzyła wszystkim 
realizacji wszystkich planów i zamierzeń. 
          Pan przewodniczący również złożył serdeczne podziękowania pani wojewodzie 
za przybycie na dzisiejszą sesję oraz życzył wszelkiej pomyślności w życiu osobistym 
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i zadowolenia z pracy zawodowej. Natomiast radnym, sołtysom, pracownikom urzędu 
oraz mieszkańcom gminy życzył na Nowy Rok optymizmu i wszystkiego najlepszego. 
         Przed zakończeniem obrad głos zabrał Wincenty Krawczyk, sprawujący mandat 
radnego już piątą kadencję, i życząc pani wojewodzie przede wszystkim zdrowia 
prosił, aby nie zapominała o gminie Gnojno. 
 
Do punktu 10-go. 
 
         W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad – 
przewodniczący rady – pan Stanisław Wcisło – dokonał zamknięcia II sesji. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
      Protokolant:                                                                    Przewodniczący obrad: 
 
Barbara Czarnecka                                                                   Stanisław Wcisło                                                               
 
    
        


